

DND14/0002881

Questions and Answers Questions et Réponses

Question 1: Can you confirm that the security clearance required for the Food Services Personnel contract is in fact CSID/PWGSC Reliability as stated on page 12 of 39? I was under the impression that CISD/PWGSC Secret is required to perform work at 8355 Franktown Road, Richmond, Ontario.

Answer 1: The security clearance level required for the Food Services Personnel contract is CSID/PWGSC Reliability Status.

Question 1: Pouvez-vous confirmer que la cote de sécurité nécessaire pour le contrat du personnel des services alimentaires est DSIC/TPSGC Fiabilité, comme mentionné à la page 12 de 39? Je croyais que DSIC/TPSGC Secret était nécessaire pour travailler au 8355, chemin Franktown, à Richmond (Ontario).

Réponse 1: La cote de sécurité nécessaire pour le contrat est du personnel des services alimentaires est DSIC/TPSGC Fiabilité.